



2017-02-07

## Dagordning Styrelsemöte 16

### 1. Mötet öppnas

Marcus Svensson förklarar mötet öppnat 12.15

### 2. Val av mötets ordförande

Marcus Svensson valdes till mötets ordförande

### 3. Val av Justeringsperson

John valdes till mötets justeringsperson

### 4. Val av sekreterare

Rebecca Egerud valdes till mötets sekreterare

### 5. Närvarande

Marcus Svensson, John Munter, Rebecca Egerud, Amanda Benjaminsson, Olof Göransson, Markus Larsson Engberg, Olle Öberg, Amanda Gustavsson, Almin Hajdarevic, Jonna Svensson, Anna Jarneus, Sam Liti, Emil Falck, Hanna Carls

### 6. Adjungering

## 7. Mötet behöriga utlysande

Ja

## 8. Godkännande av dagordningen

Godkänd

## 9. Föregående mötesprotokoll

Justerat, arkiveras efter mötet

## 10. Ev. bordlagda frågor

- Äskning från Nora, diskussionspunkt b.
- Vad ska vi göra med alla pengar? Diskussionspunkt c.
- Lathund/ordlista för nya styrelsen, diskussionspunkt d.

## 11. Lägesrapport

Anna, Drottning: Går bra, affischer är uppe för Ladies Night, snart söka nya till Nora.

Olle, Vice SnOrdf: Det går bra, har gjort kursutvärdering ska renskriva dem.

Jonna, Info-Webb: Håller på med infobrevet

Emil, Chef-N: Det går bra, VK gick bra, tävlingen gick bra, Linköping uppskattade att det fanns en lokal att förfesta i.

Amanda, AMO: Det är lugnt, ska göra budget för projektet

Sam, General-N: Det går bra

Olof, Marknadsföringsansvarig: Har guidat gymnasieelever och ska hålla i en presentation på torsdag

John, Vice Ordf: Det går bra, ska på möte istället för Marcus.

Hanna, Projektledare BAM: Ska skicka ut mail och ha intervjuer med de sökande till nya BAM

Amanda, Kassör: Ska skicka faktura till Sweco, ska ha möte med kassörer i morgon.

## 12. Uppföljning att göra från förra mötet

## 13. Ordförande informerar

- Gjort kalender i google, delad med alla
- Ingen ordlista är gjord

## 14. Studienämndsordförande informerar

- Det går bra, utvärdera treans kurser imorgon, under och efter lunchen

## 15. Näringslivsansvarig informerar

- Mailat Sweco om gästföreläsning

## 16. Diskussionspunkter

### a. Basårsinformation

2/3 kl. 14-17 vem ska åka? Får man åka två? Amandorna åker

### b. Äskning från Nora

Har pratat med andra sektioner hur de har gjort. De har gjort på olika sätt.

Beslut: vi betalar 40kr för varje sektionsmedlem som går på Ladies Night

### c. Vad ska vi göra med alla pengar?

- Förslag från föregående möte: glasmatlådor med loggan, investera i grill, grillparty, saker för att stärka sammanhållning i sektionen m.m.

Förslag från detta möte:

- Kolla upp hur mycket vi har att röra oss med mer exakt
- Ska vi investera i saker eller göra saker för dom? Göra en grupp med styrelsemedlemmar som kan sätta sig ner och kolla på vad vi kan göra
- Sommaravslutning, grillfest för alla medlemmar
- Strunta i hemmissioneringar
- Hyra ett förråd i närheten av skolan för grill, boomboxen och annat, John kollar upp förråd

Grupp som gör minibudget: Amanda B, Rebecca, Amanda G, Marcus och Jonna lägger fram förslag och budget om ett par veckor

### d. Lathund/ordlista för nya styrelsen

Ett dokument kommer läggas upp i driven med ord som är bra att veta för kommande styrelsen

## 17. Övriga frågor

- Rabatt till sektionsmedlemmarna på vårsittningen, rörigt förra året, Vore bra om det kan klaras upp till i år, Amanda B tar upp det med sina kassörer
- Hockey med Stångåstaden, de vill att vi ska skriva kontrakt men det kommer vi inte kunna göra

## 18. Nästa möte

Nästa möte hålls 14/2

## 19. Att göra tills nästa möte

## 20. Mötet avslutas

Marcus Svensson förklarar mötet avslutat 13.00

Marcus Svensson

Ordförande, Marcus Svensson

Rebecca Egerud

Sekreterare, Rebecca Egerud

John Munter

Justerare, John Munter